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pao EEE (cc anderen),

Ook van mij nog een afrondend bericht. Wij kwamen voor het eerst met jullie in contact na onze uitvraag in december naar

ideeén voor oplossingen in het kader van toegangstesten. In het gesprek dat toen (met jullie zoals met anderen) werd gevoerd

bleek ons dat er keuzes waren gemaakt (in relatie tot verwerking maar ook de gevolgen van de technische keuzes) die niet in lijn

waren met de eisen die wij stellen aan bijvoorbeeld minimale verwerking van persoonsgegevens (in lijn met de AVG). Daarnaast

was vooral ook nog sprake van een concept.

Na een vervolg contact enkele weken geleden zouden we onder meer technische documentatie, gedane veiligheidstesten, DPIA en

broncode ontvangen. Die is voor zover ik kan nagaan niet ontvangen (wel een verzoek tot gesprek, maar daar zouden die

documenten aan vooraf gaan).

VWS heeft daarnaast de keuze gemaakt, en die ook aan de Kamer gemeld, om zelf in open source een toepassing te ontwikkelen.

De broncode is daarvan te volgen op de VWS Github.

Ook voor ons is er daarom op korte termijn geen urgentie om het gesprek voor te zetten.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haa

| minyws.n! |ERE

van:IEE<BEXED@ minvws.ol>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 12:40

Aan: @dutchblockchaincoalition.org
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Onderwerp: hulpvraag

Beste

Ik zag je hulpvraag aan[EEEQ
lk snap dat, maar vraag begrip voor het feit dat de afgelopen dagen nogal wat mailtjes zijn blijven liggen door het Datalek GGD

probleem.

BEX. ik haddenBE cevraagd het contact met jou netjes af te maken, maar hij is daar door genoemde drukte kennelijk niet

aan toe gekomen.
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De situatie rond spoor 2a (testen voor toegang tot het sociale leven) is dat VNO/NCW onder leiding van een

consortium heeft gevormd en een Stichting Open Nederland gaat oprichten. Met hulp van EY en Deloitte gaat FREY het IT systeem

van Lead Healthcare benutten, opschalen en koppelen aan de Testbewijs App die VWS zelf in ontwikkeling heeft (en die gaat

worden geschoeid op aanvullende wetgeving voor het testbewijs). Ook zullen er koppelingen met CoronlIT gemaakt moeten

worden. In de end-to-end IT architectuur van Open Nederland (waar op dit moment een DPIA van wordt gemaakt) wordt

(kennelijk) geen gebruik gemaakt van de unlock oplossing. Dat staat los van de (on)mogelijkheden van de unlock oplossing voor

het testlandschap elders en in de toekomst.

Voor EE en mij is er daarmee op korte termijn geen urgentie om het gesprek met jou en unlock voort te zetten. Immers,

VNO/NCW is, desgevraagd door beide ministers (VWS en EZK), in de lead voor de propositie voor spoor 2a. We vragen Open

Nederland wel om zo veel mogelijk vanuit een “Open House” filosofie te werken en het mogelijk te maken voor andere partijen

met goed functionerende testketens of testketen oplossingen om aan te sluiten.

We hopen dat binnenkort tijd heeft om nog een keer naar jullie propositie te kijken (zoals afgesproken). Bij mijn weten zou dat

nog gaan om de broncode en de DPIA. Het lijkt me voor jullie van belang om zijn professionele oordeel daarover te kunnen krijgen.

Omdat ik niet kan beoordelen hoeveel werk dat is voor hem en zijn team vraag ik ook daarbij begrip voor de timing, want de

nazorg van het TK debat van gisteren is heel veel werk op korte termijn.

Hopend je hiermee voldoende te hebben bijgepraat en met dank voor onze prettige gesprekken, mede na mens|[EXED)

Groet,

ECE


